

## **Protokoll Serieföreningsmöte söndagen 20 augusti**

### **MXGP Glimminge Motorstadion, Uddevalla**

**Närvarande;** Tommy Allansson, Örjan Bengtsson, Kenth Gustavsson, Sven-Erik Olsson, Tony Ahlgren, Yvonne Steen och Lovisa Becker.

**Gäster;** Roland Brunzell.

1. Tommy Allansson öppnade mötet.
2. Val av justeringspersoner  
Till justeringspersoner valdes ordförande Tommy Allansson och Sven-Erik Olsson.
3. Föregående protokoll:  
Följande punkt togs upp från föregående möte:
  - a. Gällande nummer på klubbtröjor. Nummer ska ej tejpas på ryggen.
  - b. Föregående protokoll godkändes därefter och lades till handlingarna.
4. Inkomna Skrivelser  
Inga inkomna skrivelser. Förslag från klubbar för serien 2018 ska vara Serieföreningen till handa senast 1 oktober 2017.
5. Utgående skrivelser  
Kallelser angående Distriktgrenmöte och planeringsmöte kommer att skickas ut till samtliga klubbar i distriktet. Kenth undersöker om vi kan vara på Quality Hotel i Vänersborg den 29 oktober.
6. Ekonomi
  - a. Ca 10 klubbar har inte betalat avgiften för 2017
  - b. 102 000 kronor i kassan, 20 000 kr är på inkommande.
7. Lag SM 2017  
Följande lag är klara: Falköpings MK, Tibro MK och Getinge MK från Västra distriktet.
8. Serien 2017/2018
  - a. Problem med Dropbox i division 3 södra.
  - b. Problem med resultat.
  - c. Regelförtydligande ska göras – blåflagg används ej i serien.
  - d. Klubbar måste bättra sig med nummer på tröjor, från föregående protokoll.
  - e. Tilläggsregler i Svemo Ta är dåligt. Mycket information saknas. En lösning på detta diskuterades.
  - f. Klubbansvarig alternativt lagledare ska infinna sig på Serieföreningens möte för att få ha serielag 2018.
  - g. Mer Supervisors behövs då jury i många fall fungerar dåligt.

**h.** Sotenäs MCC ska ha supervisor den 16 september.

**9.** Övriga frågor

- a.** Sista A-finalen hos Carlsborgs MK var det dammigt. Bevattning måste finnas. Vidare diskussion om detta.
- b.** Förare måste uppdatera sina profiler i Svemo TA, specifikt transpondernummer. Mycket transpondernummer som saknas i Svemo TA, vilket medför att resultat uteblir.
- c.** Diskussion om "svartbanor". Ett växande problem.
- d.** Distriktgrens- och planeringsmöte Serieföreningen den 29 oktober, eventuellt på Quality Hotell i Vänersborg.

**10.** Mötet avslutades.

**11.** Nästa möre:

Styrelsemöte 28 oktober 16.00 eventuellt i Vänersborg.

Justeras  
Ordförande Tommy Allansson  
Justerat via E-post

Justeras  
Sven-Erik Olsson  
Justerat via E-post

Vid protokollet  
Lovisa Becker